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                                                                              Krobia, dnia 7 maja 2018 r. 
 

 
                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   XLIV/2018 
 
                                   z   XLIV sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  25 kwietnia 2018 r. w ZSOiZ w Krobi     
========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    16.30 
                   godzina zakończenia:   18.45 
                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 14 radnych, 

1 nieobecny Roman Olejniczak.    
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  
              ====================== 
     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi 
     2.   Listwoń Michał               - Zastępca Burmistrza 
     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy  

                   4.   Magdalena Kurzawska     - radca prawny 
                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  
                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji.                    
 

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 
                                                                                                                                                                     

Porządek obrad sesji :              

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 
8. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                   

w Krobi za 2017 rok., sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny oraz sprawozdanie  z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2017. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

           a)  wyrażenia  zgody  na  nabycie  przez  Gminę  Krobia  nieruchomości   
niezabudowanej położonej w Pudliszkach, 

           b)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu,  
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             c)  określenia wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej                        
dla podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce lub zatrudniających                            
dziennych opiekunów,         

                 d)  zmiany Uchwały Nr XXXIX/351/2017 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                        
20 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej                      
Gminy Krobia  na lata 2018 - 2028, 

           e)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2018, 
           f) wyrażenia  zgody  na  nabycie  przez  Gminę  Krobia  nieruchomości   

zabudowanej położonej w Pudliszkach. 
                                                   

       10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
     11.  Wolne głosy i wnioski. 
     12.  Zakończenie. 

 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   
Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 
zaproszonych gości, szczególnie stypendystów obecnych na dzisiejszej sesji. Na podstawie 
listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych, 1 nieobecny R. Olejniczak, 
wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.                                                                                       
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.                                                                
Burmistrz zgłosił wniosek o  uzupełnienie  porządku  obrad sesji  o rozpatrzenie  projektów 
uchwał w sprawie :                                                                                                                                                 
-  przyznania Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Michała Archanioła  w Domachowie 
dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane  w zabytkowym kościele p.w. Św. 
Michała Archanioła w Domachowie, jako pkt 10 i),                                                                                                            
- przyznania Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Mikołaja w Krobi dotacji na prace 
konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym  Kościele p.w. Św. Mikołaja w Krobi , 
jako pkt 10 j).                                                                                                                   
Zgłoszony wniosek o uzupełnienie porządku o rozpatrzenie  uchwały  w  pkt 10i) przyjęto 
jednomyślnie, głosowało 14 radnych.                                                                                                      
Zgłoszony wniosek o uzupełnienie  porządku o rozpatrzenie  uchwały  w  pkt 10j) przyjęto 
jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

     Porządek po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  
     Pierwotny porządek stanowi załącznik do protokołu. 
  
     Ad. 3 Przyjęcie protokół  z XLIV sesji.                                                                                   

Protokół  z XLIV sesji przyjęto większością głosów 13 za, 1 wstrzymujący  (H. Busz),  
głosowało  14 radnych.  

     Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.       

     Burmistrz : wpłynęła odpowiedź ze Starostwa Powiatowego w Gostyniu dot. wycinki 
zakrzaczenia przy drodze Domachowo – Krobia oraz oznakowania na drodze Pudliszki – 
Karzec.    
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     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

     L. Włodarczyk : sprawa dotyczy uszkodzonych barier ochronnych przy Lewiatanie na                    
ul. Wjazdowej w Pudliszkach. Sprawę już zgłaszałem i wg uzyskanej odpowiedzi po 
zmianie organizacji ruchu na tym odcinku drogi bariery zostaną naprawione.  Z uwagi na to, 
że nic w tej sprawie nie wykonano proszę o ponowne przesłanie interpelacji do zarządcy tej 
drogi.  

     J. Mikołajczak : sprawa dotyczy drogi w Chwałkowie, odcinek od kościoła do świetlicy 
wiejskiej jest nieprzejezdny. Według informacji zarządzających tą drogą, miały być 
uzupełninia najgorszych miejsc, lecz nic nie wykonano. Całkowity remont ma być 
zrealizowany do końca sierpnia, lecz uważam, że należałoby załatać te 
najniebezpieczniejsze miejsca.   

     M. Duda : proszę o skierowanie interpelacji za pośrednictwem p. Burmistrza  do Polskich 
Kolei Państwowych o zamontowanie świateł ostrzegawczych na przejeździe kolejowym 
przed Chwałkowem. W ostatnim czasie zdarzyły się w tym miejscu kilka wypadków                           
i dlatego mieszkańcy zgłosili inicjatywę zamontowania takich świateł, które zapewnią 
bezpieczeństwo na tym przejeździe.   

      Ad. 6 Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.  

09.04 – uczestniczyłem w seminarium pn. „Obowiązki urzędu w oparciu o Rozporządzenie 
Ogólne o Ochronie Danych Osobowych (RODO). Organizatorem seminarium był UM                 
w Krobi, a prelegentem dr Bartosz Mendyk ze Stowarzyszenia Wielkopolski Ośrodek 
Kształcenia i Studiów Samorządowych (wokiss). 
 

13.04 – na zaproszenie Marszałka Województwa Wielkopolskiego wraz z radnym 
Mariuszem Dudą uczestniczyłem w uroczystych obchodach w Poznaniu 78. Rocznicy 
Zbrodni Katyńskiej i drugiej masowej zsyłki Polaków na Sybir.  
 

17.04 – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu omówienia 
projektów edukacyjnych, które są i będą realizowane przez samorząd gminy Krobia.  
 

19.04 – wraz z radnymi H. Urbańskim i J. Mikołajczakiem uczestniczyłem w konferencji w 
Pępowie zorganizowanej przez Stowarzyszenie LGD „Gościnna Wielkopolska” pn. „Czysta 
energia a rozwój lokalny”.  
 

21.04 – wraz z radnymi G. Skrobałą, R. Szulc, J. Mikołajczakiem i P. Wajnert 
uczestniczyłem w wydarzeniu „Gogolewo na biało-czerwono”. Uroczystość została 
zorganizowana z inicjatywy mieszkańców przy współpracy z KGW Gogolewo                                      
i samorządem gminy Krobia. 
 

23.04 – odbyło się posiedzenie wspólnych Komisji Rady Miejskiej w Krobi w celu analizy 
projektów uchwał na 44. sesję Rady Miejskiej w Krobi oraz omówienia spraw bieżących. 
 

23.04 – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu analizy 
projektów uchwał na 44. Sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
 



4 
 

25.04  - odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu analizy 
projektów uchwał na 44. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
 

25.04 - odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii do projektów uchwał 
na 44. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
 

     Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
Sprawozdanie przedstawił  Burmistrz Krobi,  które stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

      Ad. 8  Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                   
w Krobi, z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2017. 
Sprawozdania przedstawiła Kierownik MGOPS Anna Krzyżostaniak, stanowiące załącznik 
nr 2 do niniejszego protokołu.  

Ad. 9  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:                                                                         
a) wyrażenia  zgody  na  nabycie  przez  Gminę  Krobia  nieruchomości   
niezabudowanej położonej w Pudliszkach. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu                                           
Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                           
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański:    komisja obradowała 
w dniu 25.04.2018 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                                             
Uchwałę Nr  XLIV/382/2018  Rady  Miejskiej   w  Krobi   z dnia 25 kwietnia 2018 r.                 
wyrażenia  zgody  na  nabycie  przez  Gminę  Krobia  nieruchomości   niezabudowanej 
położonej w Pudliszkach, przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.                                                                       
 

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu.                                                           
Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawiła Kierownik                                                              
Referatu Oświaty i Spraw Społecznych A. Linowska.                                                                                                     
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała  w dniu 25.04.2018 r.                          
i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                            
Uchwałę Nr XLIV/383/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 kwietnia 2018 r.                          
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało14 radnych. 

c) określenia wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji                                      
celowej dla podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce                                                   
lub zatrudniających dziennych opiekunów.                                                                                                                      
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu                                           
Oświaty i Spraw Społecznych A. Linowska.      

J.Mikołajczak : czy kluby dziecięce funkcjonują na ternie naszej gminy?               
A. Linowska :  takie kluby nie, tylko funkcjonuje dzienny opiekun zajmujący się 
pięciorgiem dzieci.                                                                           

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała: komisja obradowała                      
w dniu 23.04.2018 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                                             
Uchwałę Nr XLIV/384/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 marca 2018 r.                           
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w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej                        
dla podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce lub zatrudniających                            
dziennych opiekunów; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.       

Salę obrad opuścił L. Bem. 

d)  zmiany Uchwały Nr XXXIX/351/2017  Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                              
28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej                          
Gminy Krobia  na lata 2018 – 2028.                                                                                                                        
Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę, stanowiącą załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu przedstawił  Skarbnik   Gminy D. Walczak.                                                                         
W-ce Przewodniczący Komisji Budżetu J. Gałęzewski; komisja obradowała                                          
w dniu 25.04.2018 r. i projektu uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała pozytywnie 
jednogłośnie.                                                                                                                                 
Uchwałę Nr XLIV/385/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 kwietnia 2018 r.                        
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/351/2017  Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia               
28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Krobia  
na lata 2017 - 2028, przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych. 

e)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2018.                                   
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.                                                                                         
Przewodniczący Komisji Budżetu J. Gałęzewski: komisja obradowała                                     
w dniu 25.04.2018 r. i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała  pozytywnie 
jednogłośnie. 

Uchwałę Nr XLIV/386/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 kwietnia                                        
2018 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017;                                     
przyjęto jednomyślnie, głosowało13 radnych.                                                                                                                           

f) wyrażenia  zgody  na  nabycie  przez  Gminę  Krobia  nieruchomości   zabudowanej 
położonej w Pudliszkach. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu                                           
Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                           
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański:    komisja obradowała 
w dniu 25.04.2018 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                                 
Uchwałę Nr  XLIV/387/2018  Rady  Miejskiej   w  Krobi   z dnia 25 kwietnia 2018 r.                 
wyrażenia  zgody  na  nabycie  przez  Gminę  Krobia  nieruchomości  zabudowanej 
położonej w Pudliszkach, przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.                                                                       

Ad. 10 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.                                                                       
Burmistrz : odpowiadając na interpelację radnego L. Włodarczyka dot. Uszkodzonych 
barier przy ul Wjazdowej w Pudliszkach ponowimy do zarządcy tej drogi.  

Odpowiadając na interpelację radnego J. Mikołajczaka odnośnie remontu cząstkowego                      
drogi w Chwałkowie,  to na przestrzeni mojej pracy różnego rodzaju interpelacje były 
składane do organów zewnętrznych, w większości dotyczyły spraw z zakresu zadań 
samorządu gminnego, lecz mam wątpliwość czy tą interpelację przekazać. Odcinek drogi, 
który jest bardzo zniszczony zaplanowany jest do wylania nowego dywanika i powinniśmy 
dążyć aby jak najszybciej ta inwestycja została wykonana i nie narażać na nieuzasadnione 
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koszty sugerując powiatowi łamanie podstawowej zasady działania samorządu jak jest 
gospodarność.  Wobec zaplanowanego remontu tego odcinka nieracjonalnym jest 
wykonywanie łatania dziur. Stan tej drogi jest taki, że w zasadzie naprawienie w kilku 
miejscach a po kilu miesiącach będzie tyle samo dziur co wcześniej. Obecnie należałoby się 
pogodzić z utrudnieniami  na tym odcinku ponieważ zadanie całkowitej naprawy drogi 
będzie kosztowało spore pieniądze. Rozumiem irytacje i niezadowolenie mieszkańców 
odnośnie stanu tej drogi  i jest to dla mnie całkowicie uzasadnione. Jesteśmy 
przedstawicielami mieszkańców, reprezentujemy organy samorządu gminnego i jednak 
kwestia racjonalności gospodarowania środkami publicznymi powinna mam przyświecać. 
Należy zrozumieć, że efekt będzie mizerny z tak niewielkiej naprawy i łatanie dziur, na 
które po kilku miesiącach będzie wylany dywanik byłoby w zakresie zarządzania drogami 
błędem. 

Przewodniczący Rady : powinniśmy się wszyscy pod tymi słowami podpisać.       
Gospodarność jednak jest słowem kluczowym w tym wszystkim. Każdemu z nas zależy aby 
ten odcinek drogi uległ poprawie poprzez generalną naprawę. Środki na ten cel zostały 
przekazane powiatowi i inwestycja za kilka miesięcy może być zrealizowana i bezzasadnym 
jest aby dwa razy na to samo zadanie wydatkować środki publiczne.  

J. Mikołajczak: rozumiem wypowiedziane argumenty, ale trudno to wytłumaczyć 
mieszkańcom.  Dzisiaj są oni bardzo zirytowani i także mieszkańcy innych wiosek 
korzystających z tej drogi. Należałoby podjąć jakieś działania, aby stan tego odcinka aby 
jakoś przejezdny, ponieważ do czasu całkowitego remontu jest jeszcze kilka miesięcy. 

Burmistrz:  wszyscy jesteśmy reprezentantami mieszkańców i mam propozycję, aby                          
tak tą interpelację sformułować apelując o jak najszybsze podjęcie prac na tym odcinku                          
i położeniu dywanika.  

Skarbnik : jako mieszkaniec nie poprę wniosku aby łatać drogę, która za miesiąc, dwa 
będzie zrywana. Myślę, że  te środki przeznaczyć np. na odcinek w kierunku Krzyżanek.  
Będziemy się starać aby jak najszybciej wykonawca rozpoczął naprawę tej drogi w 
Chwałkowie. Od poniedziałku prowadzone już będą prace w Potarzycy, następnie na terenie 
Pępowa i dalej firma wraca na drogi w naszej gminie. 

Burmistrz :  bardzo wiele zrobiliśmy aby ta droga była remontowana łącznie z dołożeniem 
50 % środków z budżetu Gminy Krobia. Naszą rolą nie jest tylko to aby przedstawiać 
postulaty mieszkańców ale też aby wspólnie tłumaczyć mieszkańców to dlaczego tak jest 
lepiej i jakie działania są lepsze. Jeśli Pan się że mną zgadza, że nieracjonalny  jest   remont 
cząstkowy i uważa, że jest takie postepowanie jest prawidłowe, to razem powinniśmy to 
mieszkańcom wytłumaczyć.   

Odpowiadając na interpelację radnego M. Dudy odnośnie oznakowania świetlnego 
przejazdu kolejowego to postulat przekazywano wielokrotnie. Kilkakrotnie podczas 
rozmów temat ten był przedstawiany zarządzającym PKP, również korespondencja w tym 
temacie była kierowana.  Do tej pory argumenty PKP dotyczyły jednego zasadniczego 
motywu, iż zgodnie z ich założeniami musi być pewna przepustowość przejazdu.  Suma 
przejeżdżających samochodów i pociągów na tym odcinku  powoduje, że tego typu 
skrzyżowania są przeznaczone do zmiany w sposobie w innych tabelach kategorii. Z uwagi 
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na to, że przepustowość na tym przejeździe jest mała aby taki sygnalizator tam zamontować. 
Podejmiemy próbę rozważenia prze PKP zainstalowania sygnalizatora świetlnego na 
przejeździe kolejowym przez Chwałkowem. 

K. Perdon : proponowałbym aby przejazd w Grabianowie także objąć takim oświetleniem 
bez względu na wielkość przepustowości ponieważ bezpieczeństwo zawsze jest 
najważniejsze.    

Burmistrz : takie argumenty oczywiście podniesiemy podczas rozmów z PKP.                                                  
M. Duda : rozumiem, że podczas rozmów pojawił się temat sygnalizacji świetlnej a nie 
rogatki, ponieważ zdaję sobie sprawę że koszty ich są większe.                                               
Burmistrz : w naszych argumentach przejawiały się wszystkie elementy,  które  wiążą się                  
z zapewnieniem bezpieczeństwa.                                                                                                           
J. Mikołajczak : również przejazd na Krzyżanki wymagałby zapieczenia taką sygnalizacją 
świetlną. 

Burmistrz : też można rozważyć oznakowanie tego  przejazdu.                                                          
P. Wajnert :  czy remontowany będzie już remontowany przejazd kolejowy na drodze 434? 
K. Perdon :  remont tego przejazdu wykonywany był w specyficzny sposób.                                     
Na wszystkim przejazdach między Wrocławiem a Poznaniem remonty                         
wykonywano całkowicie inną technologią.  W Krobi zrobili, tak jak zrobili i są tego                               
efekty.  Wskazywałem, że nie jest to prowadzone prawidłowo. 

Burmistrz : wszyscy jesteśmy niezadowoleni z tego remontu, co było od początku przez nas 
podnoszone. Nie zostało to wykonane z uzgodnieniami, które prowadziłem z PKP. Krótko 
po jego zakańczaniu zmieniono osoby zarządzające w oddziale w Ostrowie Wlkp.,                         
nie wiem czy miało to związek z naszym przejazdem. Pewne prace zostały wykonane,  
miejsca, które były zostały podniesione w poprzek przejazdu. Pewne kwestie  zostały 
wskazane na wczorajszym spotkaniu z przedstawicielami PKP i zarządcą drogi 
wojewódzkiej. Mają zaplanowane pewne prace na tym przejeździe polegające na 
przesunięciu płyt wewnątrz torów. Również pasy przejść dla pieszych maja być poszerzone. 
Środki finansowe PKP nie uwzględniają kwestii ścieżki rowerowej i jest propozycja aby 
partycypować koszty tego zadania.       

Ad.11 Wolne głosy i wnioski.    

G. Skrobała : czy są jeszcze miejscowości gdzie nie usunięto jeszcze wiatrołomów 
ponieważ na terenie naszej gminy jeszcze ma to miejsce?                                                                      
Burmistrz : czy mamy to zapytanie kierować do zarządcy drogi powiatowej.                                     
Skarbnik : nie wszystkie wiatrołomy są usunięte i w pierwszej kolejności usuwają przy 
drogach głównych.  

Ad. 12 Zakończenie obrad  sesji.                                                                                                   
Przewodniczący Rady Miejskiej :  dziękuję  wszystkim  osobom,  które sesję  przygotowały, 
dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XLIV sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

   Protokół sporządziła :                                                

       Aurelia Sikorska  


